
Protokół  6/2020 z posiedzenia Komisji Statutowej w dniu 23 września 2020 r. 
 

str. 1 
 

               Protokół nr 6/2020 

z posiedzenia  doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Tarnowie,  które odbyło się  

w dniu 23 września 2020 r. w godz. od 13.45 do 13.57  

Zgodnie z art.15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. poz. 374, 567, 568, 695, 

875, 1086, 1106, 1422, 1423, 1478 i 1493) posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym.  

 

W posiedzeniu wzięli udział wszyscy członkowie Komisji: Jakub Kwaśny, Zbigniew Kajpus, 

Piotr Wójcik i Tomasz Żmuda (lista obecności – zał. nr1). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła Pani: 

1. Aleksandra Mizera – Sekretarz Miasta Tarnowa 

2. Beata Baran – Koordynator Radców Prawnych  

  

Przewodniczący przywitał wszystkich zebranych i przedstawił porządek posiedzenia.  

Nikt nie zgłosił uwag, radni porządek przyjęli jednomyślnie.  

Porządek obrad stanowi zał. nr2. 

 

Przyjęty porządek obrad:  

1/ Przystąpienie do prac nad zmianami w statucie Gminy Miasta Tarnowa i statutach osiedli. 

2/ Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Ad. 1. Przystąpienie do prac nad zmianami w statucie Gminy Miasta Tarnowa  

i statutach osiedli. 

 

Przewodniczący Jakub Kwaśny odniósł się do punktu porządku obrad w części  

dot. przystąpienia do prac nad zmianami w statutach osiedli. Poinformował, że prace 

dotyczyć będą zmiany obecnego zapisu prawa udziału w wyborach przez mieszkańców 

zameldowanych na pobyt stały na obszarze osiedla.  

Przewodniczący przekazał, że na etapie kompletowania składu do osiedlowych komisji 

wyborczych pojawił się problem. Trudno było znaleźć osobę chętną do pracy społecznej  

w komisji, która by spełniała warunek zapisany w statucie osiedla czyli również była 

zameldowana na pobyt stały w tym osiedlu. Wskutek tego pojawiła się propozycja dokonania 

zmian zapisów w statutach osiedli. 

Po tych wyjaśnieniach członkowie Komisji Statutowej nie zgłosili żadnych pytań.  

 

1Lista obecności radnych 
2Przyjęty porządek posiedzenia 
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Następnie Przewodniczący Jakub Kwaśny poddał pod głosowanie rozpoczęcie prac nad 

zmianami w statutach osiedli (wszyscy – 4 radnych głosowało „za” rozpoczęciem prac nad 

zmianami w statutach osiedli, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu). 

W dalszej części tego punktu Przewodniczący Jakub Kwaśny poinformował, że do Komisji 

wpłynęły wnioski dotyczące zmian w Statucie Gminy Miasta Tarnowa. Wnioski zostały 

złożone przez dwóch radnych: Barbarę Koprowską i Grzegorza Światłowskiego i dotyczą 

dokonania zmian w porządku obrad sesji zwyczajnej określonych w § 35 ust.1 Statutu Gminy 

Miasta Tarnowa (wnioski stanowią zał. nr3 i nr4).  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Piotr Wójcik, który poparł wniosek radnej Barbary 

Koprowskiej (wniosek radnej dotyczył przeniesienia dwóch punktów na początek: 

przeniesienie punktu 8 „Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” 

w miejsce punktu 4, a także przeniesienie punktu 9 „ Odpowiedzi Prezydenta na zapytania  

i interpelacje radnych” w miejsce punktu 5). W uzasadnieniu podkreślił, iż w dużej 

większości odpowiedzi na zapytania i wnioski są udzielane pisemnie, tylko na „łatwiejsze” 

wnioski odpowiedzi są udzielane na sesji.  

Wniosek został poddany pod głosowanie. Komisja Statutowa nie poparła wniosku radnej 

Barbary Koprowskiej (1 radny był „za”, 3 radnych było „przeciw”, nikt nie wstrzymał się od 

głosu).   

Radny Zbigniew Kajpus sugerował, aby zapytania radnych były na początku i jeżeli to 

możliwe to odpowiedzi były udzielane na bieżąco, natychmiast po zadaniu pytania. Jednak 

gdyby zapytania wymagały uzyskania dodatkowego czasu na przygotowanie odpowiedzi,  

to powinny być one udzielone na końcu. Natomiast w przypadku braku całkowitej 

możliwości odpowiedzi na zapytanie na końcu sesji i z uzasadnionych powodów, odpowiedź 

powinna być udzielona na piśmie.    

Radny Piotr Wójcik odniósł się do pomysłu przedmówcy i powiedział, że będzie to 

technicznie trudne do wykonania.  

Przewodniczący zapytał, czy Pan Prezydent na „zapytanie” podczas sesji ma na udzielenie 

odpowiedzi termin 14 dni. Pani Beata Baran potwierdziła ten termin.  

Po wyjaśnieniach Pani Mecenas, radny Zbigniew Kajpus uznał swój wniosek za 

bezprzedmiotowy. 

 

 

 

3 Wniosek radnej Barbary Koprowskiej z dnia 27 sierpnia 2020 r. (data wpływu do KRM – 27 sierpnia 2020 r.) 
4 Wniosek radnego Grzegorza Światłowskiego zgłoszony podczas sesji Rady Miejskiej w Tarnowie w dniu 27 sierpnia 2020 

r. (wyciąg z Protokołu Nr XXXVI/2020 z sesji Rady Miejskiej z dnia 27.08.2020 r.) 
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W trakcie dyskusji Przewodniczący przedstawił swój wniosek, aby „Zapytania i interpelacje 

radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” przenieść na początek sesji, a punkt  

„Odpowiedzi Prezydenta na zapytania i interpelacje radnych” pozostawić na końcu.  

W wyniku głosowania wniosek Przewodniczącego nie uzyskał większości (2 radnych było 

„za”, 2 radnych było „przeciw”, nikt nie wstrzymał się od głosu).   

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania wniosku radnego Piotra Wójcika, który 

wnioskował, aby obydwa punkty przenieść na początek: „ Zapytania i interpelacje radnych 

oraz oświadczenia i wolne wnioski” i „ Odpowiedzi Prezydenta na zapytania i interpelacje 

radnych”. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. Komisja Statutowa nie poparła wniosku radnego   

(1 radny był „za”, 3 radnych było „przeciw”, nikt nie wstrzymał się od głosu).   

W związku z tym, że Komisja Statutowa nie wygenerowała jednoznacznego stanowiska – 

Przewodniczący Jakub Kwaśny poinformował, że podejmie inicjatywę uchwałodawczą w tej 

kwestii i projekt uchwały przedłoży pod obrady na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  

Komisja poparła inicjatywę Przewodniczącego (wszyscy byli „za”). 

 

Ad. 2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Wniosków i uwag nie zgłoszono. 

Ponieważ porządek został zrealizowany, Przewodniczący zamknął posiedzenie.    

 

                    

 

                                         Przewodniczący Komisji Statutowej 

 

    Jakub Kwaśny  

 

 

Protokół sporządziła: 
M. Rybarczyk 


